

AGRO BANK SOALAN-SOALAN LAZIM

PROGRAM PEMBIAYAAN INPUT PENGELUARAN AGROMAKANAN

NO.	SOALAN	JAWAPAN
1	Apakah Program Pembiayaan Input Pengeluaran Agromakanan ("Program")?	Kemudahan Pembiayaan kepada usahawan tani yang terjejas akibat tekanan ekonomi kesan daripada Pandemik Covid-19 dan krisis Rusia-Ukraine yang seterusnya menyumbang kepada kenaikan global bagi harga input pengeluaran pertanian seperti baja, makanan ternakan dan racun kawalan.
2	Apakah skop di bawah Program Pembiayaan Input Pengeluaran Agromakanan?	Membiayai keperluan input pengeluaran bagi aktiviti pertanian berasaskan makanan seperti baja, racun, makanan ternakan dan mana-mana item yang dibawah kategori input pengeluaran tersebut termasuk pembelian stok ternakan bagi tujuan pengemukan dan jualan semula.
3	Siapakah yang layak memohon pembiayaan di bawah program ini?	<ol style="list-style-type: none"> 1. Usahawan tani yang terlibat secara langsung dengan aktiviti pertanian pengeluaran bahan makanan (merujuk kepada penanaman, penternakan dan perikanan) serta perniagaan runcit yang melibatkan kepada pembekalan input pengeluaran. 2. Warganegara Malaysia yang berumur 21 tahun (semasa permohonan) sehingga maksima 70 tahun (sehingga tarikh matang pembiayaan) 3. Mempunyai rekod kredit yang baik dan tiada tindakan undang-undang. 4. Telah menjalankan aktiviti perniagaan tersebut sekurang-kurangnya enam (6) bulan dengan dokumen berkaitan untuk membuktikan perniagaan seperti lesen perniagaan/pendaftaran perniagaan atau mana-mana rekod perniagaan yang diterima oleh Agrobank.
4	Apakah jenis perniagaan yang layak untuk dibiayai bagi kemudahan pembiayaan ini?	<p>Perniagaan yang layak dibiayai adalah seperti berikut:</p> <ol style="list-style-type: none"> i. Penanaman sayuran/buah-buahan/padi dan seumpamanya ii. Penternakan ayam/itik/lembu/kambing dan seumpamanya iii. Penangkapan ikan marin/sungai/perternak ikan dan seumpamanya iv. Perniagaan retail/runcit bagi membekalkan bahan makan ternakan/baja/racun dan mana-mana segmen yang dibawah kategori input pengeluaran pertanian
5	Apakah jenis produk pembiayaan yang ditawarkan?	Pembiayaan berjangka di bawah produk asas Term Financing-i
6	Berapakah tempoh kemudahan pembiayaan di bawah skim ini?	Maksimum sehingga 108 bulan termasuk enam (6) bulan tempoh moratorium
7	Berapakah kadar keuntungan dikenakan kepada pelanggan?	<ol style="list-style-type: none"> 1. 0% dalam tempoh enam (6) bulan pertama (iaitu dalam tempoh moratorium) dan bulan ke-7 dan seterusnya kadar keuntungan dikenakan pada kadar 3% setahun. 2. Pengiraan keuntungan adalah berdasarkan baki bulanan.

AGRO BANK SOALAN-SOALAN LAZIM

PROGRAM PEMBIAYAAN INPUT PENGELUARAN AGROMAKANAN

NO.	SOALAN	JAWAPAN
8	Berapakah had pembiayaan yang boleh dimohon?	Maksimum : RM 350,000.00 Minimum : RM 1,000.00 <i>* Nilai pembiayaan adalah tertakluk kepada kelayakan kredit pelanggan.</i>
9	Berapakan margin pembiayaan?	Sehingga 100% dari jumlah kos tidak termasuk kos sumbangan takaful, setem duti, suratcara atau mana-mana kos yang berkaitan dengan penyempurnaan pembiayaan ini.
10	Bagaimanakah wang pembiayaan akan disalurkan?	Pengeluaran secara sekaligus kepada akaun pelanggan di Agrobank dan/atau terus kepada pembekal.
11	Bagaimanakah cara bayaran kemudahan pembiayaan ini perlu dilakukan?	Secara ansuran bulanan melalui mana-mana saluran berikut; i. Arahan tetap (SI); ii. Deposit tunai (CDM); iii. <i>Pemindahan atas talian (melalui mesin juruwang automatik (ATM) atau melalui perbankan internet);</i> iv. Melalui kaunter mana-mana cawangan Agrobank.
12	Apakah dokumen yang diperlukan bagi tujuan permohonan?	Borang permohonan kemudahan pembiayaan yang lengkap. • Salinan kad pengenalan pemohon dan pemohon bersama (sekiranya berkenaan bagi permohonan bersama). • Lesen perniagaan; • Penyata Bank bagi enam (6) bulan yang terkini; dan/atau • Invois; • Atau lain-lain dokumen yang berkaitan sepertimana polisi terkini Bank.
13	Adakah saya memerlukan jaminan atau cagaran?	Tiada cagaran yang diperlukan oleh pihak bank.
14	Dimanakah saya boleh mendapatkan keterangan lanjut dan/atau borang permohonan?	i. Hubungi Pusat Panggilan Agrobank di talian 1-300-88-2476; ii. Layari laman sesawang rasmi Agrobank www.agrobank.com.my ; iii. Kunjungi cawangan Agrobank yang berhampiran; iv. Layari media sosial rasmi Agrobank di <i>Facebook, Instagram, Twitter</i> .

Ogos 2022